
 Extra insatt aktivitet 17 aug. hos Carlberg gjorde succé. 
 

 
Efter att Råö i Onsala blivit inställt, så tillfrågades Jan-Åke Carlberg om han kunde tänkas 
prata om Windmill Rallyt. Kort varsel kanske, men hela teamet var på plats i verkstaden 
under onsdag kväll. 
 
Verkstaden var inte som man brukar se den. Med hjälp av frivilliga hade lokalen städats  
och motorcyklar flyttats ut, och ställts på rad för allmän beskådan. 
Bord och bänkar hade satts upp, och blev snart upptagna av ca 35-40 deltagare som slutit 
upp i det fina vädret. Ett bildspel med ca 50 foton fanns också på plats från Windmill Rallyt. 
 
Riktigt lyckat blev det, med frågor från publiken och svar från teamet. 
 
Så nu får vi som inte körde Rallyt vänta i två år, då går det i Tyskland, men nu har vi ju några 
att fråga hur det går till.  
 
Mcv Kungsbacka tackar Jan-Åke och Teamet för en trevlig kväll. 
  
Hälsningar  
Lennart Hedberg. 
 



 
 

 



 
 

 



 
 

 



 
 

 



 


